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Fractie GroenLinks 

 

Zoals bekend, maakt de fractie GroenLinks zich zorgen over de gevolgen van o.a. de 

klimaatveranderingen en de teruglopende biodiversiteit. Er zijn inmiddels diverse initiatieven 

genomen om daarbij ook een beroep te doen op onze inwoners. Zo neemt de Gemeente 

Dinkelland deel aan de Groene Loper en het onlangs gestarte project GroenblauwTwente. 

Elders in het land en de provincie zijn gemeenten aangesloten bij de Operatie Steenbreek. 

  

Voordat wij hierover een motie willen formuleren, stellen wij graag een aantal vragen aan de 

Wethouder: 

  

1. Lopen er op dit moment nog meer initiatieven op dit gebied, waar de gemeente 

Dinkelland aan deelneemt, of overweegt deel te nemen, en wat zijn de verschillen / 

gelijkenissen daar tussen? 

 

2. Waar liggen volgens de Wethouder de beste kansen voor onze gemeente, en heeft de 

Wethouder een voorkeur in dezen? 

 

3. Bij het Rijk is veel geld beschikbaar waar gemeenten aanspraak op kunnen maken, maar 

nog niet alle gemeenten weten daar slim gebruik van te maken. In hoeverre is de 

Wethouder bezig met het binnenhalen van subsidies?  Welke kosten zijn er specifiek 

verbonden aan de genoemde alternatieven in vraag 1.  

 

4. Wat is de visie van de Wethouder op de uitdagingen die klimaatadaptatie stelt aan 

Dinkelland en met welke partijen, middelen en stappen denkt het College daar de komende 

jaren aan te gaan werken? Met andere woorden: hoeveel prioriteit heeft klimaatadaptatie op 

dit moment voor de gemeente? 


